

The Lena Ghio Paradox/Le Paradoxe Lena Ghio

LA BIENNALE DE MONTRÉAL L'avenir (looking forward)



Franklin la right de gauche à droite: Sylvie Fortin, Mark Lacroix, Peggy Gale, Leslie Johnstone, Gregory Burke, John Zappalà. Photo Lena Ghio.

We must wait until October to witness the full breadth of this exciting exhibition with 16 Montreal artists, and 45 international artists that are assembled by 4 curators around the topic of what our future may look like. Water is a thread throughout the exhibition, as many artists are thinking about this precious element so vital to us all. There are still a lot to be found to host all the artists but a good part of the art will be presented at the Montreal Museum of Contemporary Art. SYLVIE FORTIN is chief curator and LESLIE JOHNSTONE, PEGGY GALE, MARK LACROIX and GREGORY BURKE are guest curators. Some of the artists to be seen: EDGAR ARCENEALUX, MATTHEW BUCKINGHAM, SHIRIN NESHAT, SUSAN TURCOT, NICOLAS BAIER and a lot more. The works to be seen are from all disciplines: outside projection, installations, photography, sculpture, painting; there will be 23 previously unseen works. To accompany this large-scale event, there will be 3 publications available.

Details will follow. Until then, we must wait.

LA BIENNALE DE MONTRÉAL L'avenir (looking forward)

On doit attendre jusqu'en octobre avant d'être témoin de l'ampleur totale de cette exposition excitante avec 16 artistes Montréalais, 45 artistes internationaux qui ont été assemblés par 4 commissaires autour du thème: comment aura l'air notre avenir. L'eau est un fil conducteur tout au long de l'exposition alors que plusieurs artistes se penchent sur la question de ce précieux élément si vital pour nous tous. Il y a encore des sites à repérer pour diffuser les œuvres, mais une grande partie seront au Musée d'art contemporain de Montréal. SYLVIE FORTIN est la commissaire en chef et LESLIE JOHNSTONE, PEGGY GALE, MARK LACROIX et GREGORY BURKE sont les commissaires invités. Parmi les artistes seront: EDGAR ARCENEALUX, MATTHEW BUCKINGHAM, SHIRIN NESHAT, SUSAN TURCOT, NICOLAS BAIER, et beaucoup d'autres! Les œuvres à voir sont de toutes les disciplines: projections extérieures, installations, photographies, sculptures, peintures; il y aura 23 créations inédites. Pour accompagner cet événement d'envergure, il y aura 3 publications de disponibles.

Les détails sont à suivre, jusqu'alors, on doit attendre.